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Årsmelding Nes på Romerike Venstre 2020 
 

1. Tillitsvalgte i 2020 

a. Styret 
 

På årsmøtet 20. januar 2020 ble følgende valgt for ett (1) år: 

 

Leder, nettsideansvarlig  
og studieleder:     Ole Andreas Sørli-Sidselssønn 

Nestleder:      Kesorn Seeyotha 

Kasserer:      Henrik Langbråten 

Styremedlem:     Sonja Sandbakk 

Styremedlem:     Erik Holm Melby 

Varamedlemmer:     Arnfinn Solberg og Tone Kristine Berger 

 

Etter Erik Holm Melbys utmeldelse fra partiet, og følgelig lokallagsstyret, blei følgende 
vedtatt i styremøte 16. november 2020: 

Nytt styremedlem:    Arnfinn Solberg 

 

Andre valg på årsmøtet 2020:  

Revisor:      Øystein Smidt      

Valgkomité:     Tom Fidje og Tone Kristine Berger 

 

Valg av delegater til fylkesårsmøte i Viken Venstre 8.-9. februar:  

1.  Tone Kristine Berger 

2.  Tom Fidje 

3.  Ole Andreas Sørli-Sidselssønn 

Vara:  Henrik Langbråten 
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b. Folkevalgte i Nes kommune  
 

Kommunestyret:     Tom Fidje, medlem (til 15.12) 

Ole Andreas Sørli-Sidselssønn, medlem (fra 15.12) 

Lisa De Bruyne, Henrik Langbråten, Øystein Smidt, 

Ann Kristin Weng Lundberg (fra. 15.12) 

varamedlemmer 

Formannskapet:     Tom Fidje, varamedlem for MDG (til 15.12) 

Ole Andreas Sørli-Sidselssønn, varamedlem for MDG 

(fra 15.12) 

 

Utvalg for oppvekst, helse og  

velferd:      Ole Andreas Sørli-Sidselssønn, medlem 

                                                                                      Erik Holm Melby, 1. vara 

                                                                         Ann Kristin Weng Lundberg, 2. vara 

Utvalg for teknikk, næring, kultur 

og miljø:     --------------------------------------------- 

 

Rådet for mennesker med 

nedsatt funksjonsevne:    Tom Fidje, leder (til 3.11) 

 

Utvalg for fisk og vilt:    Henrik Langbråten, 1. vara for MDG og FRP(?) 

 

Valgkomité og valgstyre:   Tom Fidje, medlem (til 15.12) 

Kommunens klageutvalg:   Ole Andreas Sørli-Sidselssønn, vara 

Samarbeidsutvalg (SU) og 

Skolemiljøutvalg (SMU): 

Framtun skole:      Ole Andreas Sørli-Sidselssønn, medlem 

Østgård skole:      Ole Andreas Sørli-Sidselssønn, 1. vara 

Skåningsrud skole:     Sonja Sandbakk, 1. vara 

 

c. Folke-/tillitsvalgte i Viken  
 

Varadelegater til Landsmøtet:  Ole Andreas Sørli-Sidselssønn (19. plass)  

Tone Kristine Berger (24. plass) 
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Viken Venstres Hovedstyre: Ole Andreas Sørli-Sidselssønn (lokallagsledere er faste 

medlemmer) 

Kesorn Seeyotha (nestledere er varaer med mindre 

lokallagsårsmøtene/-styrene utsteder annen 

fullmakt)  

Redaksjonskomité til VVH: Ole Andreas Sørli-Sidselssønn 

 

 

2. Møter, aktiviteter og representasjoner 
 

a. Møter i lokallaget 
 

For studiestøtte fra Venstres opplysningsfond må man holde minimum 4 møter à 2 timer med minimum 

3 av de samme fremmøtte (75% frammøte for hver deltaker man søker støtte for).  

Grunnet korona og smittevernrestriksjoner blei møteaktiviteten noe redusert sammenliknet med mål 

for 2020. En del aktivitet har foregått per telefon, eller skriftlig per e-post og på Facebook.  

20.01.2020 Årsmøte 

2.03.2020 Medlemsmøte 

15.04.2020 Styremøte (Teams) 

10.09.2020 Middagsmøte (La Perla) 

16.11.2020 Styre- og gruppemøte (Teams) 

 

b. Andre møter 
 

17.09.2020 Ole Andreas deltok i paneldebatt om E16 i Fenstad.  

20.09.2020 Øystein og Ole Andreas deltok på demonstrasjon med pressgruppa Redd 

elvemøtet og andre. Venstre var eneste politiske parti formelt representert.  

 

c. Aktiviteter 
 

Februar:  Nettbasert underskriftskampanje for å utvide Årnes kirkegård. (Utgikk pga.  

korona).  

April:  Opprettelse av Facebook-gruppa «Nes på Tinget» for å drive debatt rundt 

nasjonal politikk og innspill til programarbeide i Venstre. Laber interesse i 

lokallaget. 



  

  

ÅRSMELDING NES PÅ ROMERIKE VENSTRE 2020 4 

 

August:  Eikejakt, i regi av Ullensaker og Øvre Romerike Venstre.  

September:  Premieutdeling til vinnerne av Den store eikejakta 2020 ved Raknehaugen, 

Ullensaker. To nesbuer var blant de tre vinnerne, og statsråd Sveinung Rotevatn 

delte ut premiene. Tom Fidje representerte Nes Venstre.   

 

a. Fylkesmøter 
 

Fylkesårsmøte 8.-9. februar: Tom, Tone og Ole Andreas stilte begge dager. Fremmet saker om 

regjeringsdeltakelse og medlemsvalg av leder – dette mest som kritikk av dagens ledelse. 

Knyttet tettere kontakt med fylkesleder og sekretær, samt andre lokallag. Fikk fylket med på 

å innstille på (redigert) punkt om styrka rettigheter for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

i prinsipprogrammet.  

Ole Andreas blei innstilt av fylkesstyret til redaksjonskomitéen for Viken Venstres hovedstyre, 

og deltok i nettmøte 8. juni og 17. november.  

Ole Andreas deltok på innspillsmøte i regi av valgkampkomitéen i Viken tirsdag 11. august på 

Lillestrøm.  

Øystein og Ole Andreas var på nominasjonsmøte til Stortingsvalget 2021 i Lillestrøm 25. 

oktober.  

Ole Andreas deltok i hovedstyremøte for Viken Venstre digitalt 9. juni. Her blei Vikens innspill 

til ny ledertrio i VHO valgt. 17.  november var det fokus på prioriteringer til statsbudsjettet 

2022 – Nes fikk inn Kongsvingerbanen.  

 

 

3. Kontakt med andre lokallag på Romerike 
 

Samarbeid med lokallag på Øvre Romerike om lokalsykehus ved LHL på Jessheim. 

Møte i Romerike Venstre 30. mars på Teams vedr. felles nominasjonsliste. Tom og Ole Andreas 

stilte.  

Møte i Romerike Venstre 14. april på Teams vedr. felles nominasjonsliste. Ole Andreas stilte.  

Felles innspill fra alle lag på Romerike til nominasjonskomitéen i Viken mht. stortingsvalgliste 

2021, innsendt etter møte 28. mai og diskusjoner over e-post pinsehelga i overgangen mai-

juni.   

Leder i Ullensaker Venstre, Stein Vegar Leidal, kontakta lokallagsleder Ole Andreas 7. 

desember og foreslo sammenslåing av lokallag til ett regionlag på Øvre Romerike.  
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4. Kontakt med fylkestinget og/eller Stortinget 
 

Februar: Kontakt via Facebook med fylkesgruppa om å gå ut mot de negative 

brukerinnvirkningene av todelinga av opptakssona på Romerike til vgs.  

Åpent brev til representanter på Stortinget, fylkesledere m.fl. angående valg av partileder.  

Øystein Smidt sendte mail til Raja og Schytz angående krisepakke som ikke dekket korps 15. 

april.  

Ole Andreas sendte mail til Schytz om midler til tollvesenet for å drive korona-kontroll ved 

svenskegrensa. Schytz tok saken med departementet.  

Gruppeleder for Viken Venstre i fylkestinget, Ole Andreas Lilloe-Olsen tok kontakt med Nes 

Venstre i august for å påse at uttalelser om solpark er i overenstemmelse med nasjonalt og 

regionalt vedtatt politikk om strengt jordvern.  

Ole Andreas kontakta fylkesgruppa angående buss-situasjonen for skoleelever under 

pandemien høsten 2020.  

 

5. Politikk og budsjett 
 

a. Samarbeid med andre lokalpartier i Nes 
 

Februar: Invitert til samarbeid med alle opposisjonspartier om underskriftskampanje for 

å utvide Årnes kirkegård.  

Mars:  Ole Andreas åpnet gruppe på Facebook for opposisjonen i Utvalg for oppvekst, 

helse og velferd. Løpende kontakt med utvalgskollega fra Rødt.  

April:       Fellesforslag i hovedsak forfattet av Nes Venstre om utredning av DGI, fremmet         

av FRP på vegne av V, AP, SP og H.  

        Felles fildeling/dokumentkonto iverksatt av MDG, betatesting fra 27. april.  

Mai:  Fellesforslag med R ifm. Elevundersøkelsen 2019.  

November:  Diverse fellesforslag fremmet av alle partiene SV, R, MDG og Venstre, angående 

kommunestyrets uttalelse til det interkommunale E16-styret.  

 

b. Budsjett 
 

Fellesforslag utarbeidet i hovedsak av gruppeleder for MDG, Jo Inge Buskenes, og Ole Andreas, 

fremmet med støtte fra SV/R. Noen hovedpunkter var økte midler til oppfølging av klima- og 

https://sru.nes.kommune.no/api/utvalg/1/moter/1312/dokumenter/1#page=8
https://www.venstre.no/assets/Styrem%C3%B8te-15.-april-2020.pdf#page=2
https://sru.nes.kommune.no/api/utvalg/34/moter/1336/dokumenter/1#page=6
https://sru.nes.kommune.no/api/utvalg/1/moter/1389/dokumenter/1#page=6
https://www.venstre.no/artikkel/2020/12/20/felles-budsjettforslag-med-mdg-sv-og-rodt/
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energiplanen, økt dekning helsesjukepleier, meråpent bibliotek på Årnes og et mer 

brukervennlig, digitalt budsjettsystem.  

 

c. Politisk regnskap 
 

Oversikt av forslag og vedtak fremmet helt eller delvis av Nes Venstres kommunestyre-

gruppe finnes på hjemmesida – klikk HER.  

 

6. Interpellasjoner og spørsmål 
 

a. Interpellasjoner 
 

Interpellasjon er en ordning som gjør det mulig for medlemmer av kommunestyret å få en sak på 

dagsorden. Saken må sendes ordfører senest ti dager før avholdelse av møtet. Interpellasjonen skal 

føres opp på sakslisten og kan debatteres. Interpellasjonen kan formulere forslag til vedtak. Et vedtak 

kan også være å oversende saken til administrasjonen til videre behandling, eller interpellasjonen kan 

bare være formulert som et spørsmål. 

Følgene interpellasjoner har blitt stilet:  

LHL som lokalsjukehus på Øvre Romerike (vedtatt). 

Fellesforslag forfattet av Nes Venstre om frys og reduksjon av politikergodtgjøringer som 

koronatiltak, fremmet med MDG, SV/R (falt).  

Fellesforslag forfattet av SV/R om opprop for Moria, fremmet med MDG (falt).  

Utredning av støttekontakttjenesten (nå fritidskontakttjenesten), falt med 15 mot 17 

stemmer (AP+SP). 

Modernisering av folkevalgtopplæringa. Forslag trukket etter svar fra ordfører.  

 

b. Spørsmål 
 

Spørsmål er en måte å få belyst en sak nærmere uten at det blir fattet noe vedtak. Spørsmål kan stilles 
både i kommunestyret, formannskapet og i hovedutvalgene, og skal stiles til lederen av det aktuelle 
organet. Saken kommer ikke på sakslisten og gir ikke andre medlemmer av organet anledning til å delta 
i diskusjonen. Frist for å stille spørsmål er fem dager og kan brukes ved saker som haster å få på 
dagsorden, for siden å kunne forfølge det som en mer konkret sak. 

Følgende spørsmål har blitt stilt: 

16. juni: Om endringer i støttekontakttilbudet.  

https://www.venstre.no/artikkel/2020/12/20/politisk-regnskap-8/
https://www.venstre.no/artikkel/2020/04/08/onsker-lhl-som-lokalsjukehus-pa-ovre-romerike/
https://sru.nes.kommune.no/api/utvalg/1/moter/1314/behandlinger/12/1
https://sru.nes.kommune.no/api/utvalg/1/moter/1315/behandlinger/17/1
https://sru.nes.kommune.no/api/utvalg/1/moter/1316/dokumenter/1#page=8
https://innsyn.nes.kommune.no/prod/mote/wfdocument.ashx?journalpostid=1000008297&dokid=11561&versjon=1&variant=A&
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7. Kontakt med media 
 

Det har vært en del kontakt med media i 2020, noe i form av leserinnlegg, og noe redaksjonelt. Her gis 

oversikt over leserinnlegg-temaene og forfatterne av disse. Redaksjonelle oppslag angis ved 

hovedtema. Nes-info oppfattes som enklere samarbeidspartner enn Raumnes… Nedenfor er oversikt 

over saker Venstre har vært nevnt i media. Har ett innlegg vært publisert flere steder er det allikevel 

kun telt én gang.  

 

a. Leserinnlegg 
 

Med 14 leserinnlegg er lokallaget garantert representert i media minst en gang per måned, i 

gjennomsnitt. I lokalvalgåret 2019 hadde Nes Venstre 17 leserinnlegg på trykk.  

1. 22. januar   Ole Andreas om FrP og behov for reforhandling av Granavolden 

2. 6. februar   Innlegg fra Øvre Romerike Venstre om lokalsjukehus 

3. 12. februar   Ole Andreas om kunnskapsløshet i ulvesaken.    

4. 22. mars   Ole Andreas med innlegg om folkestyre under koronapandemien     

5. 2. april    Ole Andreas med kommentar til FrP-utspill om eiendomsskatt  

6. 14. april   Tom Fidje med innlegg om transportkostnader og at rådene ikke blir 

___________________hørt  

7. 26. april  Ole Andreas med innlegg om insekter og plenklipping, plagiert fra 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::andre V-lag 

8. 30. mai   Ole Andreas med innlegg om politikergodtgjøringer 

9. 26. juni   Ole Andreas med innlegg om flagging med regnbueflagget ved 

___________________rådhuset 

10. 15. august  Ole Andreas med innlegg om solpark på Esval 

11. 5. oktober  Ole Andreas med innlegg om manglende miljøvedtak i 

___________________ kommunestyret 

12. 1. november  Ole Andreas med innlegg om digitalt folkemøte om E16 

13. 30. november  Ole Andreas med innlegg om økt innbyggermedvirkning om E16 

14. 1. desember  Ole Andreas med innlegg om digital undervisning før jul 

 

b. Redaksjonelle oppslag/nevnelser 
 

Med over 60 nevnelser og oppslag i media framstår trolig (Nes) Venstre som mer framtredende i 

kommunen enn vår oppslutning skulle tilsi. Dette er dobbelt så mye omtale som i 2019.  

1. 17. januar  Tom Fidje i sak om økonomiske problemer for ishallen.  

2. 21. januar  Statssekretær Atle Hamar nevnt i sak om rovdyr i Aurskog-Høland. 

3. 23. januar  Ole Andreas referert til i sak om PC istedenfor iPad på ungdomsskolen. 

4. 26. januar  Tom Fidje i nyhetsvarsel om gjenvalg som leder for Rådet 

5. 28. januar  Tom Fidje i egen sak om Skåningsrud skole 

6. 29. januar  Tom Fidje referert i sak om Skåningsrud skole 
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7. 30. januar  Tom Fidje og Ole Andreas i sak om usosiale vedtak om brukertransport 

8. 2. februar  Ola Elvestuen nevnes i sak om rovdyrpolitikken 

9. 5. februar  Nes Venstre nevnes i RB om lokalsykehus 

10. 6. februar  Tom Fidje i sak om Skåningsrud skole  

11. 6. februar  Ole Andreas i sak i RB om gravlund ved Årnes kirke 

12. 13. februar  (Nes) Venstre nevnt i sak om enstemmighet for ulveinterpellasjon 

13. 14. februar  Ole Andreas i sak i Raumnes om gravlund ved Årnes kirke 

14. 29. februar  Tom Fidje i sak om folkevalgtopplæring 

15. 10. mars  Tom og Ole Andreas i sak om interpellasjon om LHL som lokalsykehus 

16. 11. mars  Tom Fidje fra formannskapet om reguleringsarbeid for ny Opaker skole 

17. 13. mars  Tom Fidje i sak om omsorgsboliger på Svarverud 

18. 21. mars  Abid Raja om redningspakke til kultur/idrett under koronapandemien 

19. 24. mars  Ole Andreas i sak om demokrati under koronapandemien 

20. 28. mars  Guri Melby i sak om bhg-barn og skoleelever under koronapandemien 

21. 31. mars  Tom Fidje referert i sak om koronasmitta ordførere og admin i karantene.  

22. 31. mars  Tom Fidje avbildet, ikke referert, fra FS-møte om hjemlevering av alkohol 

23. 7. april  Guri Melby i sak om gjenåpning av bhg og skole under koronapandemien 

24. 8. april  Guri Melby i sak om gjenåpning av bhg og skole under koronapandemien 

25. 9. april  Trine Skei Grande nevnt i spørsmål i Raumnes’ påske-quiz 

26. 14. april  «[H]ederlige V» nevnes i Dag Løvaas’ leserinnlegg om transportkostnader 

27. 20. april  Statsråd Raja nevnt i sak om korps på 17. mai 

28. 22. april  Tom Fidje nevnt i sak om fellesforslag angående DGI-orientering  

29. 22. april  Tom Fidje nevnt i sak om 6 mot 4 paviljonger på Neskollen skole 

30. 4. april Tom Fidje nevnt i sak om salg av tomt på Svarverud 

31. 6. mai Tom og Ole Andreas i sak om trang kommuneøkonomi 

32. 9. mai Ole Andreas i sak om plassvedtak vedrørende hall på Auli 

33. 18.mai  Tom i sak om økonomi, begrens innbyggervekst, sikre midler til gründere 

34. 19. mai Ole Andreas i sak om å redusere politikergodtgjøringer som koronatiltak 

35. 21. mai  Ole Andreas referert i sak om KST-nekt for å redusere politiker-   

______________godtgjøringer 

36. 22. mai Ole Andreas referert i sak om hallplassering på Auli 

37. 3. juni Tom Fidje i sak om endringer/kutt i støttekontakttjenestene 

38. 7. juni Ole Andreas i sak om kostnader for ny Auli skole 

39. 8. juni Tom Fidje i sak om manglende svar fra kommunen til LHL 

40. 11. juni Ole Andreas i sak om unge politikeres syn på økonomien i Nes 

41. 18. juni Tom Fidje i sak om mangelfullt svar fra ordfører om støttekontakter 

42. 24. juni Abid Raja nevnt i sak om igangsetting av barneidretten etter 

______________nedstengning 

43. 24. juni Ole Andreas i sak om flagging med regnbueflagget ved rådhuset 

44. 17. juli Tom og Gunhild Berge Stang i sak om gjenåpning av breddeidretten.  

45. 17. juli Ole Andreas i sak om korridorvalg for E16 

46. 25. juli Tom Fidje i Raumnes’ tett på-intervju.  

47. 25. juli Ole Andreas i sak om solpark. 

48. 8. august Ole Andreas i sak om eiketrejakt og klima- og miljøplanen.  

49. 10. august Tom i RB-sak om positiv innstilling til solcellepark ved Esval.  

50. 15. august Tom i sak om støttekontakt-interpellasjon 
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51. 5. september Sak om vinnerne av Den store Eikejakta 2020 fra Nes 

52. 19. september Bilde av Tom i sak om FS-møte der han ikke var møtende 

53. 22. september Øystein og Ole Andreas referert i sak om E16 ved kirkeruinene 

54. 20. oktober Ole Andreas i sak om ulvesona 

55. 8. november Venstre nevnt i sak om E16 

56. 8. november Ole Andreas nevnt i sak om kandidater til stortingsvalget 

57. 10. november Ole Andreas i sak om koronamillioner til Nes kommune 

58. 15. november Venstre nevnt i sak om E16 

59. 24. november Venstre nevnt i sak om E16 

60. 2. desember Tom i sak om permisjon fra lokalpolitikken 

61. 16. desember Ole Andreas nevnt i sak om budsjettet 

62. 15. desember Ole Andreas nevnt i sak om solcellepark 

 

 

 
 

 

 

 

a. Reklame og SoMe 

 
Februar: En runde med spons på FB for underskriftkampanjen for Runnivegen 1.  
 
 

8. Hjemmeside og sosiale medier 
 

Nes Venstre har publisert bl.a. egne nettsaker, leserinnlegg, møtereferater og innkallinger.  

Siden er knyttet opp mot Nes Venstres egen side på Facebook. Facebook-siden har blitt brukt til å 

innkalle til medlems- og andre møter, foreta meningsundersøkelser, poste videoer, leserinnlegg og 

infografikker, dele relevante poster fra øvrige venstre-sider mm.  
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I 2020 har Nes Venstre operert med en FB-side, to åpne grupper – «Nes Venstres venner» og «Nes på 

Tinget» – og en lukket gruppe, som supplement til kommunikasjon per e-post og styremøter, «Styre i 

Nes Venstre». 

Facebooksida har per 31. desember 2020 378 likerklikk/følgere dette er en økning på 38 fra årsmøtet 

2020. I årsmeldinga for 2018 var det registrert 295 likerklikk.  

 

 

 

9. Medlemmer 
 

Det blei i 2020 registrert to nye medlemmer. To medlemmer har meldt seg ut, hvorav ett av disse 

hadde meldt seg inn samme år. Lokallagsleder fikk aldri kontakt med vedkommende.  

Nes Venstre hadde per 31. desember 2020 15 medlemmer, hvorav 14 betalende. Dette er en nedgang 

fra 2019 da vi hadde 16 registrerte medlemmer, hvorav 15 var betalende.   

 

 

 

 

 

Neskollen, 31.12.2020 

 

Styreleder Ole Andreas Sørli-Sidselssønn 
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